

07

引荐项目扶持

Introducing Project Incentive

对新引进大连市域外固定资产投资5000万元及以上工业项目的项目引荐方，按固定资产实际投资总额的2‰一次性给予奖励。新引进实际到位外资3000万美元以上外资项目的项目引荐方，可“一事一议”另行给予奖励。

For the newly introduced industrial projects with investment of ¥50 million or above in fixed assets from area outside Dalian City, the project introducing party will be awarded a one-time bonus of 2‰ of the actual total investment of fixed assets. For the newly introduced foreign direct invested projects with investment of \$30 million or above, the project introducing party will be awarded a “case-specific” subsidy.



08

重大项目扶持

Major Projects Incentive

对于国内外行业领军企业或对经开区产业带动作用强、区域综合贡献大的重大项目，可按照“一事一议”的原则给予相应的扶持政策。

For domestic and overseas industry champion enterprises or major projects that have strong driving effect on the industry in the Economic Development Zone and contribute significantly to the regional comprehensive competence, relevant incentive policies can be rendered in accordance with the “case-specific” principle.



地址：辽宁省大连北黄海经济开发区管理委员会
 ADD: Dalian North Yellow Sea Economic Development
 Zone Administrative Committee, Liaoning Province
 电话：0411-89128658 / 89169016
 TEL: 0411-89128658 / 89169016

大连北黄海经济开发区 关于促进企业高质量发展扶持办法

Dalian North Yellow Sea Economic Development Zone
 Incentives for Promoting the High Quality Development of Enterprises

“北八条”

"NYS Major Eight Incentives"

